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Innspill til høring Tegneby/Langerud

Vei: - tar en del dyrka mark og skog, denne gården er ikke så stor men den er i drift. Vi er 
avhengig av den dyrka marka vi har.
- det kan se ut som det har vært boplass i nærheten eller der veien skal gå.
- veien må gå over en bekk, her kan det være gyteplass
- slik som det ser ut nå så skal veien dele et jordet i 2, dette er ikke gunstig for redskap som 
brukes i kornproduksjon og heller ikke for produksjonen generelt.

NLF området i nærheten av nybygg, deler av skogen er fredet og vernet.

Dyreliv: - rådyr og elg har sine dyretråkk i dette området, hva gjøres med dette?
- jaktterreng går tapt

Under 2.verdenskrig ble jordet og skogen brukt som slippsone fra fly, disse kunne inneholde 
blant annet våpen og sprengstoff

Støy: - økt trafikk nærmere gården

Mvh

Anette og Olav Stubberud


